
 

Het idee achter de Tennis Racket Gitaar: 
 
Hans wilde op zijn 7e jaar al gitarist worden. Hij speelde al gitaar, terwijl hij nog geen gitaar 
had.  De passie voor de gitaar was er al, het instrument nog niet. Terwijl hij oefende en 
spaarde voor een echt instrument gebruikte hij zolang een Racket als vervanger. Vele jaren 
later besloot hij een instrument te ontwerpen dat het midden hield tussen een Racket en 
een gitaar. 
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Een gedachte over “Tennisracketgitaar”  
Geweldig mooie middag gehad. Zeker het optreden van jou en samen met Sanne. Ik heb veel 
opname’s gemaakt en je een dvd beloofd. Deze is klaar en komt naar je toe. Ik kreeg alvast 
als tegenprestatie een cd. Mooi doos maar zonder cd. Of iemand heeft deze al 
meegenomen??? Voor mij geen probleem maar zou voor iemand anders wel zo zijn.  
We houden nog wel even contact. 
 
Groeten Lou Klaver 
 
 


